
                                                                                           Gliwice, 01.12.2024 r.  

 

           Sz. P. 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydent Miasta Gliwice 

Dotyczy MZUK-TDT.227.1.2018 

 

Temat zniszczonych nie remontowanych schodów i ławek na Placu 

Krakowskim to nie nowość. 

Ciągnie się już kilka lat bez reakcji służb MZUK.  

Nie ma napraw bo nie ma zlecenia z gabinetu dyrektora jednostki. 

Ja po przerwie we wrześniu 2023 r. ponownie zapytałem jako mieszkaniec 

Gliwic w piśmie z dnia 22.09.2023 r. – gdzie jest gospodarz? 

Na załączonych zdjęciach pokazałem stan schodów i ławek. 

Odpowiedź ówczesnej i obecnej dyrektor MZUK: 

- niezbędne jest wykonanie aktualizacji projektu zagospodarowania obiektu, 

- niezbędne prace będą wykonywane własnymi środkami, 

- napisano a nic się nie zmieniło, 

Kolejne moje pismo z dnia 05.11.2023 r.  

Odpowiedź z 06.12.2023 r. – MZUK naprawi uszkodzone elementy z cegły 

klinkierowej własnymi siłami. 

Nie naprawiono. 

Pismo z 25.08.2024 r. – prośba o zmobilizowanie dyrektora MZUK do podjęcia 

prac naprawczych. 

Odpowiedź z dnia 03.09.2024 r.  

- wykonywano prace naprawcze, 

- konieczne opracowanie dokumentacji nowego zagospodarowania placu. 

 

Po pierwsze to proszę mnie nie oszukiwać, bo nic nie naprawiono własnymi 

siłami. 

 

Proszę spojrzeć na zdjęcia z września 2023 i  z 15.11.2024 r.  

Dokonano napraw schodów – nie. 

 

Proszę spojrzeć na pozostałe zniszczone zrębem czasu i nie naprawiane 

własnymi siłami miejsca – zdjęcia w załączeniu. 

 

A gdzie się podziało chyba jedyne urządzenie zabawowe dla dzieci – zdjęcie w 

załączeniu. 

 

A ten beton nikomu nie potrzebny musi dalej przeszkadzać pieszym, bo trzeba 

go omijać – zdjęcie w załączeniu. 

 



Wskazuję brak reakcji na potrzeby ludzi młodych i starszych, osób 

niepełnosprawnych, osób niedowidzących i niewidomych. 

W każdej odpowiedzi pojawia się – brak projektu. 

 

Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- czy będzie opracowany projekt? 

- kiedy możemy się spodziewać decyzji co do ogłoszenia przetargu? 

- aby nie stało się tak jak z przebudową Placu Piłsudzkiego, projekt wykonano, 

wydano pieniądze podatników, a dzisiaj jest nieaktualny.  

- kiedy MZUK własnymi siłami naprawi schody. 

Ławki już odpuszczam. 

 

  

  

                                                                                  Jan Pająk 

                                                                                  Radny Rady Miasta Gliwice 
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